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اگر بشود؛ چه شود
آتی��ه مردم- سوس��ن خیراندیش فرد: 
در روزهای پایانی ماهی که گذش��ت شاهد 
س��فر هیات دولت و در پی آن مطرح شدن 
وعده هایی برای بهبود ش��رایط ورزشی در 
فارس بودیم. وعده هایی که سر دراز دارند و 
سالهای سال است از سوی مسئولان مطرح 

می شوند بدون آن که به سرانجام برسند. 
ک��ه  گف��ت  می ت��وان  ج��رات  ب��ه 
ش��اخص ترین وعده مربوط به ورزشگاه ۵۰ 
هزار نفری پارس شیراز )در منطقه میانرود( 
و ورزشگاه 6۰ هزار نفری این کلانشهر بود. 
ورزش��گاهی که پس از13 سال انتظار، بهار 
۹6 ب��ا حضور وزیر وق��ت ورزش و جوانان 
افتت��اح ش��د؛ ب��دون آن ک��ه از امکانات و 
تجهیزات مناسب و استاندار برخوردار باشد. 
از آن زمان تاکنون هم ش��رایط به گونه ای 
پیش رفته که این ورزش��گاه هنوز هم قابل 
اس��تفاده نیست. حتی در جریان بازدید اخیر 
مقام��ات از این ورزش��گاه ب��ه خبرنگاران 
عکاس اج��ازه حضور داده نش��د ت��ا مبادا 
سرنوشت اسف بار و شاید هم چمن های زرد 
 و نابود شده به گنجینه تصویر سپرده شده و

 اطلاع رسانی شود.     
در روزه��ای پایانی فروردین امس��ال، 
مدیرکل ورزش و جوانان فارس با اشاره به 
مصوبات هفتمین سفر ریاست جمهوری به 
ف��ارس در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اعلام 
کرد: با دستور استاندار و پیگیری های انجام 
ش��ده مبلغ ۲۵۰ میلیارد ری��ال اعتبار برای 
تکمیل س��الن 6 هزار نفری س��ردار شهید 

سلیمانی شیراز اختصاص یافت.
 حیدر صفرپور افزود: با توجه به تامین 
بودجه در جلس��ه ای که با ش��رکت توسعه 
وزارت ورزش داش��تیم مق��رر ش��د پای��ان 
اردیبهشت ماه مناقصه این سالن بازگشایی 
و عملیات اجرایی هم از خردادماه آغاز شود.

وی ادامه داد: برق سالن 6 هزار نفره از 
مهمترین نواقص این سالن است و امیدوارم 
سالن شهید س��لیمانی اواخر خردادماه سال 

جاری به بهره برداری برسد.
وی در آن زم��ان ب��رای برای تکمیل 
ورزش��گاه ۵۰ هزار نفری هم وعده هایی را 
مطرح کرد و گفت: اعتبار تجهیز گیت های 
ورودی و سیستم صوتی تامین شده و تجهیز 
دوربین های مدار بس��ته این ورزش��گاه در 

اولویت های بعدی قرار دارد.
صفرپور اظهار امی��دواری کرد: با رفع 
نواق��ص و آماده ش��دن چمن ورزش��گاه، 
این س��رمایه بزرگ ملی ب��ه زودی میزبان 

بازی های لیگ فوتبال شود.
احداث س��الن ورزش��ی 6 هزار نفری 
شیراز از مصوبات سفر رهبر معظم انقلاب 

به شیراز در سال 13۸۷ است.
این سالن ۲۴ تیرماه 1۴۰۰ در  ماه های 
پایانی فعالیت دولت دوازدهم پس از 13 سال 
بدون تاسیسات آب و برق و گاز افتتاح شد. 

وعده ای با زمان نامشخص
اکنون و در س��فر اخیر هیات دولت به 
ف��ارس، در حالی که این ورزش��گاه ها هنوز 
هم قابل بهره برداری نیستند؛ وزیر ورزش و 
جوانان اعلام کرد:   مبلغ 3۰۰ میلیارد ریال 
اعتب��ار در س��فر دور دوم رئیس جمهور به 
فارس برای تکمیل سالن 6 هزار نفره سردار 
شهید قاسم سلیمانی شیراز اختصاص یافت.

کیومرث هاش��می در حاش��یه بازدی��د 
از س��الن سرپوش��یده 6 هزار نفری شهید 
سلیمانی شیراز در جمع خبرنگاران گفت: این 

س��الن یکی از بزرگترین طرح های ورزشی 
استان فارس است که در سال 1۴۰۰ بدون 
تکمیل شدن و داشتن امکاناتی مانند آب و 

برق افتتاح شده است.
وی اضافه کرد: تا کن��ون یک هزار و 
۸۰۰ میلیارد ریال برای این طرح هزینه شده 
که برای تکمیل آن ۴۰۰ میلیارد ریال دیگر 
نیاز است که در دور دوم سفر رئیس جمهور 
به ف��ارس 3۰۰ میلیارد ری��ال به این طرح 

اختصاص یافت.
وزی��ر ورزش و جوانان تاکی��د کرد:  با 
بازدی��دی ک��ه انجام دادی��م حرکت خوبی 
پیمانکاران ما در ش��رکت توسعه و تجهیز 
وزارت برای این سالن انجام داده اند و بحث 
موتور خانه و آب و برق انجام شده و امیدوار 

هستیم مشکلات به زودی بر طرف شود تا 
هر چه س��ریعتر به مرحله بهرداری برسد و 

ورزشکاران بتوانند از آن استفاده کنند.
به این ترتیب معلوم نیست وزیر محترم 
چه زمانی را برای تامین منابع و تکمیل این 

ورزشگاه تعیین و اعلام کرده است.
هاشمی در بازدید از ورزشگاه ۵۰ هزار 
نفری پارس ش��یراز هم برای ترمیم پیست 
تارتان و زمین چمن این ورزش��گاه دستور 

پیگیری های لازم را به مسئولین داد.
هاشمی در این باره گفنت: در بازدید از 
ورزشگاه پارس شیراز مشکلات این ورزشگاه 
بررسی و قرار شد که مشکلات پیست دو و 
میدانی برطرف ش��ود و چمن این ورزشگاه 
نیز با اعتب��ار 1۵۰ میلیارد ریالی از مصوبات 

دور دوم سفر ریاست جمهوری ترمیم شود.
آنچه گذش��ت مربوط به سالن 6 هزار 
نفره ش��یراز از مصوبات سفر سال ۸۷ رهبر 
معظم انقلاب به استان فارس است که قرار 
بود  در سال ۹1در بزرگراه حسینی الهاشمی 

در غرب شیراز به بهره برداری برسد.
کلن��گ س��اخت ورزش��گاه ۵۰ هزار 
نفری ش��یراز هم در سال 13۷6 در میانرود 
به زمین زده ش��د و  هنوز کام مردم ش��یراز 
برای بهره برداری از این دو مکان ش��یرین 

نشده است. 
 بازدی�د از پروژه نیم س�اخت

 5 ساله
 این سرنوشت شامل حال پروژه هایی 
غیر کلان ویژه بانوان هم شده است. انسیه 
خزعلی معاون رئیس جمهور در امور زنان و 
خانواده در جریان سفر اخیر هیات دولت به 
شیراز ش��اهد این واقعه بود. وی از پروژه در 
دس��ت ساخت سالن ورزش��ی چند منظوره 
 بانوان واقع در ش��هرک گلس��تان ش��یراز 

بازدید کرد. 
به گزارش ایرنا، معاون رئیس جمهور در 

این بازدید در جریان روند اجرای این پروژه 
و موانع و مشکلات تکمیل آن قرار گرفت.

مدی��ر کل ورزش و جوان��ان فارس در 
جریان این بازدید گفت: کلنگ احداث سالن 
ورزش��ی چند منظوره بانوان غرب شیراز در 
فضای��ی به متراژ یک هزار و ۵۰۰ متر مربع 

در سال ۹۸ به زمین زده شد.
محمد مهدی س��رفراز شکوهی افزود: 
این پروژه در زمان سفر نخست رئیس جمهور 
به اس��تان فارس حدود 1۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی داشت که امروز پیشرفت فیزیکی 

آن بیش از ۸۰ درصد است.
وی ادامه داد: تاکنون حدود 6۰ میلیارد 
ریال صرف این پروژه ش��ده است که برای 
تکمی��ل آن به ۴۰ میلیارد ریال اعتبار دیگر 
نیاز است.او اظهار کرد: در صورت تامین این 
اعتبار و تخصیص آن، ظرف کمتر از ۲ ماه 

پروژه آماده بهره برداری خواهد شد.
بازسازی مجموعه حجاب شیراز 

ش��کوهی مدی��ر کل ورزش و جوانان 
فارس، مجموعه ورزشی حجاب شیراز را هم 
نیازمند بازسازی کامل دانست و گفت: برای 
انجام این بازس��ازی یک هزار میلیارد ریال 

اعتبار نیاز است.
استاندار فارس هم ناراضی است

در همین حال اس��تاندار فارس هم در 
روزهای اخیر تاکید ک��رد: هرچند در زمینه 
توس��عه و ایجاد فضاهای ورزشی در استان 
وضعیت فعلی نسبت به گذشته بهبود یافته 
اما برای بنده به عنوان مدیریت ارشد استان 

این شرایط همچنان رضایت بخش نیست.
محمد هادی ایمانیه، همزمان در آیین 
بهره برداری همزمان از 3۷ پروژه ورزش��ی 
این استان افزود: باید راه را برای فعالیت های 
ورزشی نونهالان، نوجوانان و جوانان باز کنیم 

و قطعا آنها بهتر از ما حرکت خواهند کرد.
این��ک ما ماندی��م و وعده های مطرح 
شده در پروژه های باستانی ورزشی شهرمان. 
اعضای هیات دولت آمدند و دیدند و گفتند 
و رفتند. ش��کی نیس��ت که اگ��ر پیگیری 
نمایندگان و مس��ئولان و رسانه های فارس 
مس��تمر و کارس��از نباش��د این وعده ها در 
سفرهای بعد هم تکرار خواهند شد و کسی 
ب��ه یاد نخواه��د آورد ک��ه آب از آب تکان 

نخورده است. 

خبرهای ش�یرین برای ورزش دوس�تان شیرازی و  
تکمیل دو ورزش�گاه 6 و پنج هزار نفری این کلانشهر 

در راه است، اگر دوباره  بی پولی کام مان را تلخ کند
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سکو

وعده وزیر ورزش برای برگزاری بازی ملی 
در لارستان

 وزیر ورزش و جوانان در آیین افتتاح مجموعه فرهنگی ورزش��ی طوبی لارستان 
گفت: بازی دوستانه تیم های ملی ایران و روسیه را در این مجموعه برگزار می کنیم.

به گزارش خبرنگار ایس��نا، کیومرث هاش��می که به همراه هیأت دولت به استان 
فارس سفر کرد، در نخستین برنامه سفر خود پس از حضور در گلزار شهدای شهرستان 
لارستان، در آیین افتتاح مجموعه فرهنگی ورزشی خیر ساز  طوبی شرکت کرد.وی در 
گفت وگو با خبرنگاران با اشاره به اینکه این مجموعه با استانداردهای بین المللی ساخته 
شده است، گفت: اعتبار مورد نیاز برای تجهیز این مجموعه به سیستم سرمایشی نیز که 
از مصوبات سفر رئیس جمهور است، تأمین شده و به زودی راه اندازی می شود.هاشمی 
با اش��اره به امکانات این مجموعه از جمله س��الن سینما و استخر و هم چنین رعایت 
 تمامی اس��تاندارهای لازم، گفت: این مجموع��ه می تواند میزبانی رویدادهای مختلف

 بین المللی باشد.

چراغ سبز شهرداری شیراز 
برای رفع مشکلات ورزشکاران نابینا و کم بینا

رئیس هی��ات ورزش های نابینایان و کم بینایان فارس ب��ا اظهار اینکه افزون بر 
پنج هزار روش��ندل در ف��ارس وجود دارد، گفت:   هم اینک ۲۵۰ نفر از آنها در هش��ت 
رشته ورزشی به صورت حرفه ای و نیمه حرفه ای فعالیت دارند.به گزارش آتیه مردم به 
نقل از ایرنا، جواد مرادپور افزود:  گلبال، دوومیدانی، شنا، شطرنج، فوتبال، پاورلیفتینگ، 
بولینگ و جودو هشت رشته ورزشی است که نابینایان و کم بینایان این استان فعالیت 
دارند.وی تاکید:  نابینایان و کم بینایان فارس دراین سال ها مقام های ارزشمندی هم در 
پارالمپیک ها و هم مسابقات پاراآسیایی و جهانی برای فارس و ایران به ارمغان آوردند 
و برخ��ی از آنها هم عنوان قهرمانی این مس��ابقات را در کارنام��ه دارند.مراد پور گفت:  
نیاز است، شوراهای شهر،   شهرداری های و دیگر نهادها در تامین امکانات و نیازهای 
ورزشکاران نابینا با هیات همکاری کنند و ما این آمادگی را داریم تا تعداد بیشتری در 
ورزش پوش��ش دهیم.وی از ش��هرداری و شورای اسلامی ش��یراز خواست با توجه به 
مشکل ایاب و ذهاب ورزشکاران نابینا، در این خصوص مصوبه ای بگذرانند. همچنین 
در این برنامه محمد حس��ن اسدی شهردار شیراز گفت: مشکلات و مسائل مربوط به 
ورزشکاران نابینا و کم بینا در قالب نامه ای به شهرداری ارسال شود تا در اولین فرصت 

به صورت لایحه تدوین و به صحن شورای اسلامی شهر شیراز برود.
 

افتتاح ۱۴۰ پروژه ورزش دانش آموزی 
فارس، در ۲ سال

مدیرکل آموزش و پرورش فارس گفت: در حالی که از ابتدای انقلاب اس��لامی تا 
پیش از آغاز به کار دولت سیزدهم تنها ۲۵6 پروژه ورزشی در آموزش و پرورش فارس 
ایجاد ش��ده بود، به همت این دولت تاکنون 1۴۰ پروژه ورزش��ی در آموزش و پرورش 
فارس افتتاح شده است .محمد خلیل عسکری در آیین بهره برداری از 3۷ پروژه ورزشی 
فارس در محل افتتاح چهار زمین چمن ورزشی ورزشگاه بعثت شیراز، افزود: اکنون سرانه 
ورزشی استان از ۲۲ صدم به ۲۹ صدم متر رسیده و این پروژه ها با تخصیص اعتبار بالغ بر 
۲۹۰ میلیارد ریال اجرا شد.عسکری اضافه کرد: در مجموعه ورزشی بعثت که چهار زمین 

چمن با اعتباری بالغ بر ۲ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان به بهره برداری رس��ید همزمان 
چهار گروه از دانش آموزان می توانند در این زمین چمن بازی کنند.وی همچنین گفت: 
همزمان با آیین سراس��ری بهره برداری از طرح های ورزشی شهید سلیمانی در کشور، 
۲6 طرح ورزش��ی در اس��تان فارس افتتاح و به بهره برداری رس��ید. این طرح ها شامل 
۲۴ زمین چمن و ۲ سالن ورزشی بود.وی ادامه داد: از 1۷ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان 
 اعتبار هزینه ش��ده در این طرح ها در استان، ۸ میلیارد تومان آن را خیرین مدرسه ساز

 تامین کرده اند.

راهیابی دختران هندبالیست فارس به  
اردوی تیم ملی جوانان

تیم ملی هندبال جوانان با ۷۸ بازیکن در سمنان اردو زد که در این بین، سه دختر 
از استان فارس نیز حضور داشتند.به گزارش ایسنا، کادر فنی این تیم که در اواسط ماه 
جاری توس��ط فدراسیون هندبال معرفی شدند، تصمیم گرفتند در نخستین گام، تعداد 
زیادی هندبالیست جوان را به اردو دعوت کنند.استان اصفهان که هم اکنون قطب اول 
هندبال کشور محسوب می شود، با 1۰ بازیکن بیشترین سهم را در این تیم دارد. از استان 
فارس نیز مهس��ا طهماسبی، الینا رضایی و فاطمه رضایی به تیم ملی هندبال دختران 
دعوت ش��ده اند.در این اردو مژگان ملکی و متین نجد سمیعی به عنوان مربی و مریم 

یوسفی به عنوان سرپرست تیم حضور داشتند.

بودجه های قطره چکانی سهم شهرستان های 
جنوبی فارس

 مس��ئول ورزش شهرستان جنوبی استان فارس با وجود اینکه شرایط ورزش آن 
منطقه را نسبتا خوب توصیف می کند، اما خواستار تسریع در تزریق بودجه های کلان 
دولتی به ورزش شهرستان هاس��ت. رئیس اداره ورزش و جوانان شهرس��تان گراش در 
این ارتباط به ایس��نا گفت: وقتی حرف از کمبودها می ش��ود اول از همه فکر ما سمت 
بودجه می رود. من می خواهم این بحث را به دو قس��مت تقس��یم کنم؛ یک، بودجه ای 
که باید باش��د اما نیس��ت و کاری به آن نداریم، دوم، بودجه ای که هست اما خیلی دیر 
به دس��تمان می رسد!محسن افشار دراین باره تصریح کرد: بودجه هایی که وجود دارند، 
به صورت قطره چکانی به دس��ت ما می رس��د. وی با بیان اینک��ه یکی از دلایل رفع 
نشدن مشکلات، عدم ثبات در پست های مختلف ادارات کل بوده و هست، گفت: این 
بی ثباتی روند اجرا و پیگیری کاره��ا را طولانی یا ناقص می کند.متولی ورزش گراش 
درباره حضور خیرین در بحث ورزش نیز گفت: خیرین گراشی جهت حمایت از ورزش، 
به خصوص در بحث میزبانی مسابقات و اعزام تیم های ورزشی، تا حدود زیادی کمک 
حال ورزش شهرستان هستند و نسبت به گذشته دیدگاه بهتری نسبت به ورزش  پیدا 
کرده اند. تمام تلاشمان این است که بتوانیم بیشتر از قبل در کنار جذب بودجه از خیرین، 
بودجه های دولتی نیز جذب کنیم، چرا که معتقدم خیرین اگر متوجه شوند بودجه دولتی 
جذب می شود، بیش از پیش در امر حمایت از ورزش مشارکت می کنند.محسن افشار 
 در پایان گفت: گراش هم اکنون دارای 3۹ هیأت ورزش��ی اس��ت و یک ش��هر ورزشی 

محسوب می شود. 

 تیم فوتسال شهیدحاج اصغر ارجی کازرون قهرمان مسابقات فوتسال لیگ برتر استان 
فارس در رده سنی جوانان شد. 

به گزارش دریافتی ایسنا، فرمانده پایگاه مقاومت بسیج مالک اشتر  با بیان اینکه مسابقات 
لیگ برتر فوتس��ال جوانان فارس با حضور 1۰ تیم در قالب دو گروه در ش��هرهای صفاشهر 
و جهرم برگزار  ش��د، افزود: تیم  ش��هید ارجی کازرون در مرحله اول این بازی ها در جهرم با 
تیم های میزبان، نی ریز، خاوران و فس��ا هم گروه ش��د و در پایان به عنوان تیم اول از گروه 
یک صعود کرد. علی فرهمند تصریح کرد: این بازی ها در مرحله نهایی با حضور ۴ تیم آباده، 
جهرم و صفاشهر به میزبانی کازرون برگزار شد که تیم شهید حاج اصغر ارجی وابسته به پایگاه 
مقاومت بسبج مالک اشتر کازرون در مرحله نیمه نهایی با نتیجه 6 بر یک آباده را شکست 
داده و جهرم نیز ۵ بر ۰ صفاشهر را پشت سر گذاشت تا دیدار دوباره کازرون و جهرم این بار به 
میزبانی کازرون برگزار شود. فرهمند در خصوص دیدار نهایی اظهار کرد: جوانان کازرون که 
از حمایت پرشور هواداران برخوردار بودند، در یک بازی منطقی و مسلط با نتیجه ۴ بر ۲  در 

مسابقه پایانی جهرم را شکست دادند و مقتدرانه و بدون شکست قهرمان لیگ برتر فوتسال  
جوانان استان فارس شدند. فرمانده پایگاه مقاومت بسیج مالک اشتر کازرون در پایان گفت: 
در این دوره از مسابقات امین محمدبازیار به عنوان آقای گل بازی ها، علی قاسمی به عنوان 
فنی ترین بازیکن و امیرعباس رویان به عنوان برترین دروازه بان بازی ها برگزیده ش��دند که 

همگی عضو تیم شهید ارجی مالک اشتر کازرون بودند.

آذر،  دختر  پرت��و  فران��ک 
موفق  ش��یرازی  دوچرخه سوار 
به کسب اولین مدال بانوان در 
تاریخ دوچرخه سواری در همه 
رش��ته ها ش��د. به گزارش آتیه 
مردم به نقل از خبرگزاری فارس 
در شیراز، فرانک پرتوآذر، متولد 
136۷ در شیراز، فارغ التحصیل 
ارش��د عمران، عض��و تیم ملی 
دوچرخه س��واری کوهس��تان و 
پر  افتخار تری��ن دوچرخه س��وار 
خان��م در رقابت های آس��یایی 
اس��ت.او  در گف��ت و گ��و ب��ا 
خبرگزاری فارس گوش��ه هایی 
از زندگ��ی ورزش��ی اش را ب��ا 
دوس��تداران خود به اش��تراک 
گذاش��ت که بر چکیده ای از آن 

مرور می کنیم.  
*از سن ۹ سالگی دوچرخه 

سواری می کردم و بعد از مدتی به خاطر مخالفت خانواده که آن هم به خاطر شرایط جامعه بود 
دیگر آن را ادامه ندادم، تا سن ۲۰ سالگی که مجدد شروع کردم و سوار دوچرخه برادرم شدم. 
*از س��ال ۲۰1۴ وارد تیم ملی دوچرخه س��واری شدم و در مسابقات بین المللی زیادی 
شرکت کردم و مدال های بین المللی زیادی نیز کسب کردم، در سال ۲۰1۷ اولین مدال تیمی 
در بخش بانوان را به دست آوردم، در سال ۲۰1۸ اولین مدال انفرادی کراس کانتری المپیک 
را در تاریخ دوچرخه سواری کسب کردم،  بعد از آن نیز یک مدال تیمی و انفرادی دیگر که 

در مجموع می شود ۴ مدال قهرمانی آسیا را کسب کردم. 
*من از ۲۰۲۲ عضو باشگاه سوییسی هستم که بخشی از هزینه های اردوها و مسابقات 

من را می دهند که بتوانم در مسابقات جهانی و اردوهای اروپا حضور داشته باشم. 
*همیشه دوست داشتم  راهی برای دوچرخه سواری بانوان باز کنم که کسانی که بعد 
از من می آیند با دغدغه کمتری به مدال آوری فکر کنند و شرایط بهتری را تجربه کنند و ما 

بتوانیم در دوره های بعد شاهد مدال آوران خانم بیشتری باشیم.

هشدار مربی کشتی فرنگی فارس 
نسبت به سیاست غلط فدراسیون کشتی 

 مربی با تجربه کشتی فارس، نسبت به عملکرد فدراسیون کشتی و همچنین هیأت 
کشتی استان فارس انتقاد دارد. حمیدرضا پوریافر، مربی پیشین تیم های ملی کشتی، با 
ابراز اینکه انتظار نتیجه به مراتب بهتری از تیم اعزامی به هانگژو داشته است، اظهار کرد: 
فدراسیون نباید از تیم اصلی در بازی های هانگژو استفاده می کرد و لازم بود که به سایر 
فرنگی کاران مستعد کشورمان نیز اجازه عرض اندام داده شود.وی در خصوص ناکامی 
عجیب کشتی گیر استان فارس در این رقابت ها گفت: باید بگویم اینکه ما یک تیم کشتی 
داشته باشیم و آن تیم را، هم به مسابقات جهانی وهم به مسابقات آسیایی اعزام کنیم، 
کاملا گواه آن است که فدراسیون کشتی و کمیته ملی المپیک، برنامه درستی برای میدان 
دادن به کشتی گیران جوان و زحمت کشی که در انتظار فرصتی برای دیده شدن هستند، 
ندارد.مربی پیشین برادران گرایی افزود: یکی از علل افت کشتی فارس، ممکن است تغییر 
در مدیریت هیأت کشتی باشد، چون هیأت جدید دست به تغییرات زیادی زده است. مثلًا 
تمام سالن های کشتی را از مدیران قبلی گرفت و همه را در اختیار هیأت شیراز قرار داد. 
این اتفاق باعث شد کشتی گیران زیادی جابه جا شوند و کشتی گران، مربیان سازنده خود 

را رها کنند و پیش مربیان مورد حمایت هیأت جدید بروند.
مربی قدیمی کش��تی فرنگی فارس در پایان گفت: متأس��فانه با تصمیمات اشتباه 

مدیران کشتی استان، مربیان با سابقه از کار بیکار شدند. 
به گزارش ایسنا، تیم ملی کشتی فرنگی با وجود کسب ۵ مدال در بازی های آسیایی، 

باز هم نتوانست آنچنان که باید و شاید انتظار علاقه مندان به کشتی را برآورده سازد.

مدیر کل ورزش و جوانان فارس به درخواس��ت » محمد دلیر » دوچرخه س��وار جهرمی اعزامی به 
مسابقات پارا آسیایی هانگِژو پاسخ مثبت و برای تامین بخشی از هزینه های اعزامی او قول مساعد داد. محمد 
دلیر در مصاحبه با خبرنگار ایرنا بیان کرد:   برخی ورزشکاران اعزامی از فارس کمک هزینه مناسبی برای اعزام 
به مسابقات دریافت کردند و انتظار است بخشی از هزینه های خرید دوچرخه و اعزام من نیز تامین گردد. دلیر  
 بیان کرد:  انتظار داشتم هنگام بازگشت با استقبال گرم تری از سوی مسوولان روبرو باشم.مدیر کل ورزش و 
جوانان فارس در این باره به خبرنگار ایرنا گفت:  منابع اعتباری ورزشکاران اعزامی به هانگِژو را دریافت کرده ایم 
و مبلغ 1۰میلیون تومان کمک هزینه محمد دلیر پرداخت می شود.امیدظریف صنایعی ،مهدی مرادی گوچی، 

مهدی اولاد، فاطمه امیرزادگان، رضا حاتمی، علیرضا زارع و سید علی اصغر جوانمردی در رشته دو و میدانی، 
فاطمه قائدی ) گلبال(  سمیه کهزادپور ) بسکتبال با ویلچر( احمدرضا شاه حسینی، علیرضا بخت، حجت الله 
مزارعی و مرتضی کریمی در فوتبال پنج نفره ، محمد دلیر ) دوچرخه سواری( ساره جوانمردی، بهاربوستانی 
در رشته تیراندازی و علی اصغرغریب شاهی در وزنه برداری   ورزشکاران شر کت کننده از استان فارس در 
بازیهای هانگژو هستند. همچنین میثم شجاعیان به عنوان مربی فوتبال،  حسن پالار مربی بسکتبال و فاطمه 
برمشوری هم مربی دو و میدانی از استان فارس هستند که در این رقابت ها شرکت دارند. ساره جوانمردی 

ورزشکار پر افتخار شیرازی برای دومین بار پرچمدار کاروان ایران است.

همراهی ورزش و جوانان فارس با دوچرخه سوار جهرمی 

ابراهیم غلامی، قهرمان ش��یرازی المپیک ناشنوایان و 
مربی فعلی کشتی فارس از بی توجهی ها گلایه مند است. 

به گزارش خبرنگار ایس��نا، ابراهیم غلامی صاحب چند 
مدال کشتی در مسابقات جهانی و المپیک ناشنوایان، در هر دو 
رشته آزاد و فرنگی است. حالا هم بیش از دو دهه است که در 

عرصه مربی گری فعالیت می کند. 
این پیشکسوت ورزش فارس در خصوص افتخارات خود 
اظهار کرد: در المپیک ناشنوایان که سال 1۹۸۸ )سال 136۷ 
شمسی( در کش��ور نیوزیلند برگزار شد، در وزن ۴۸ کیلوگرم 
کشتی آزاد مدال طلا کسب کردم. در فینال، حریفی از آمریکا 

را شکست دادم و کشتی گیر اهل شوروی هم سوم شد.

وی که در مسابقات کشوری، ۴۵ مدال رنگارنگ کسب 
کرده بود، در مس��ابقات جهانی 1۹۹3 بلغارس��تان، این بار در 
رشته کشتی فرنگی افتخار آفرین شد، می گوید: در بلغارستان، 
باز هم در وزن ۴۸ کیلوگرم اما در رشته فرنگی شرکت کردم 
و در فینال با شکست حریفی از کشور میزبان، قهرمان شدم. 
یک آمریکایی هم روی س��کوی سوم ایستاد. دو سال بعد در 
مسابقات کش��تی فرنگی در دانمارک شرکت کردم و این بار 

سوم شدم. ترکیه و اوکراین، اول و دوم شدند.
ابراهیم در 3۵ سالگی متوجه می شود که دیگر توان لازم 
برای مدال آوری در مس��ابقات را ندارد، ادامه می دهد: در سال 
13۸۰ به مس��ابقات ایتالیا اعزام ش��دم. در شهر رم بود که در 

وزن ۵۴ کیلوگرم کشتی فرنگی روی تشک رفتم و مقام سوم 
را کس��ب کردم اما متوجه می ش��دم که حین مسابقه، نفسم 

می برید. فهمیدم که موقع خداحافظی است.
اما این به معنی خداحافظی از دنیای کشتی نبود. او خیلی 
زود به جرگه مربیان پیوست. در این زمینه می گوید: به عنوان 
مربی تیم ملی به مسابقات صوفیه بلغارستان اعزام شدم و چند 
نفر از کشتی گیران، توانستند مدال بیاورند اما هیچ گاه تقدیر 

خوبی از آن ها نشد و خیلی از آن ها کشتی را کنار گذاشتند.
او ادامه می دهد: الان 1۰س��ال اس��ت که از طرف اداره 
بهزیستی یک س��معک به من ندادند و حقوق مستمری که 

برای ناشنوا بودنم، به من تعلق می گرفت را هم قطع کردند!

گلایه های قهرمان پیشین و مربی فعلی کشتی فارس

جوانان کازرونی
 فاتح لیگ برتر فوتسال فارس

 تاریخ دوچرخه سواری 
زیر رکاب دختر شیرازی


